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Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder C. Bisschops
AB --- --- ---
CDA J. Blom  Heeft er al een eindafrekening plaatsgevonden van het WK 

Veldrijden februari 2018?
 En zo ja, hoe ziet die er uit?

---

VSP --- --- ---
PGP C. Fulmer De werknemers van de Polfermolen  willen graag weten wat hun te 

wachten staat wanneer de Polfermolen gaat sluiten. Er zou een 
‘sociaal plan’ voor hun opgesteld worden. 
 Wanneer kunnen de werknemers de definitieve versie van het 

‘sociaal plan’ verwachten?
VVD M. Smeets M.b.t. de kredietverlening aan de stichting Kom Leren voor nieuwbouw 

OBS Berg is de VVD benieuwd naar de reactie van de stichting over het 
meenemen van het idee om te kiezen voor een innovatieve wijze van 
de aanbesteding. Het zgn. Best-value principe. Staan zij open voor het 
opnemen van een z.g.n. DBMO contract in de aanbesteding

---


